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Ad.1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Przewodnicząca Miejskiej Rady Seniorów Wiesława Taranowska otworzyła 

posiedzenie. Poinformowała, że w spotkaniu bierze udział 11 radnych, stwierdziła 

quorum (lista obecności w załączeniu).  

Przewodnicząca poinformowała o zaproszeniu Burmistrza Miasta  

i Przewodniczącego Rady Miejskiej, ale ze względu na inne wcześniejsze 

zobowiązania nie mogą być obecni. 

Osoby nieobecne zostały usprawiedliwione.  

 

Ad.2. Wybór osoby do liczenia głosów 

Rada wybrała osobę do liczenia głosów. Jednogłośnie została wybrana radna Ewa 

Mandau. 

 

Ad.3.Przedstawienie i przyjęcie porządku obrad. 

Przewodnicząca przedstawiła porządek obrad Miejskiej Rady Seniorów.  

Przyjęto jednogłośnie porządek obrad. 

 

Ad.4.Przyjęcie protokołu z IX sesji MRS. 

Protokół z IX sesji Miejskiej Rady Seniorów przyjęto jednogłośnie. 

 

Ad.5. Przedstawienie działalności Rady między sesjami. 

Przewodnicząca zaznaczyła, że okres między sesjami to trudny pandemiczny 

czas.  Wszystkie instytucje publiczne pozamykane dla petentów, pracowały 

elektronicznie lub telefonicznie nie było możliwości spotkań. W tak trudnej 

sytuacji sprawdził się telefon dla seniora. Radne, Iwona Roch przy pomocy Krysi 

Wagnerowskiej, Marzeny Kunigowskiej i Przewodniczącej Rady na bieżąco 

rozwiązywały zgłaszane problemy do telefonu seniora. Było to zrobienie 

zakupów, zapisanie do lekarza, wykupienie recepty, pomoc przy wyprowadzaniu 

psów, zawiezienie psa do weterynarza itd. 

 Rada współpracowała również ze stowarzyszeniem NASZA OSTOJA, do 

którego należą niektórzy radni a Prezesem jest Iwona Roch. Razem podjęliśmy 

szereg działań na rzecz seniorów np. Świąteczna paczka dla seniorów z niskimi 

dochodami ze środków stowarzyszenia i prywatnych wpłat, zebrało się na 32 małe 

paczki upominkowe i 10 większych żywnościowych, które rozwieźliśmy osobom 

potrzebującym. 

 



Miejska Rada Seniorów podjęła współpracę z Fundacją tak dla zdrowia, która 

realizowała projekt z Urzędu Marszałkowskiego „Wspieraj Seniora 70+” 

polegający na dowożeniu obiadów.  

Dwie spółdzielnie socjalne „Smaki Nieszawy” i „Spiżarnia Kujawska” gotowały 

posiłki a członkowie z Fundacji „Tak dla zdrowia” i Stowarzyszenia Nasza Ostoja 

oraz Miejskiej Rady Seniorów rozwozili posiłki do 300 seniorów objętych 

programem. Nasz obszar działania to Raciążek, Dąbrówka, Podole, Siarzewo  

i Ciechocinek. 

Za pomoc w realizacji projektu MRS otrzymała podziękowanie w formie listu od 

Prezeski Fundacji tak dla zdrowia (podziękowanie w załączeniu). 

      Miejska Rada Seniorów współpracowała z Wojewódzką Radą ds. Polityki 

Senioralnej. Otrzymywaliśmy informacje o edycji programów w gazetach 

regionalnych ABC – Seniora i bransoletki życia.  Odebraliśmy pakiety „Koperty 

Życia” dla ciechocińskich seniorów. 

 

Ad.6. Omówienie działań na rzecz seniorów w 2021 roku. 

Przewodnicząca poinformowała o dwóch spotkaniach z Burmistrzem, gdzie 

omówiono wiele spraw dotyczących środowiska senioralnego w Ciechocinku 

oraz przyznanie funduszy budżetowych na realizację działań MRS w Ciechocinku 

zgodnie ze złożonym wnioskiem. Otrzymaliśmy 10 tys. złotych przez Biuro 

Promocji na Ciechociński Dzień Seniora.  Po dyskusji radni uznali, że zakres 

wydatkowania środków będzie omówiony przez Komisję Kultury i Sportu i 

uzależniony od warunków pandemii. W załączeniu zdalnie zatwierdzona 

uchwała. 

 

Ad.7.Omówienie współpracy MRS z Głosem Seniora i stowarzyszeniem Manko  

z Krakowa.  

Przewodnicząca przypomniała o podpisanym porozumieniu o współpracy ze 

stowarzyszeniem Manko i Głosem Seniora. Jest ono realizowane poprzez: 

otrzymane książki, opaski na rękę, pudełka na leki, pakiety sanitarne seniora, 

ulotki różnych kampani informacyjnych oraz artykuły o działaniach MRS w 

Głosie Seniora. Przewodnicząca poinformowała o otrzymanym certyfikacie Rada 

Przyjazna Seniorom od stowarzyszenia Manko, nadmieniła również, że podobny 

certyfikat Gmina Przyjazna Seniorom otrzymał Burmistrz Ciechocinka.  

 

Ad.8.Sprawy różne. 

Radny Wiesław Strzyżewski zabrał głos w sprawie zbyt małych kompetencji Rad 

Seniorów. Złożył wniosek o rozszerzenie uprawnień, zwłaszcza finansowych. 

Po dyskusji radni ustalili, że radna Ewa Mandau ma przejrzeć, jakie zapisy należy 

umieścić w ustawie o samorządach, aby Rada Seniorów otrzymała większe 

uprawnienia finansowe. 

Głos zabrała radna Iwona Roch i poinformowała Radę o projektach, jakie 

przeprowadza Stowarzyszenie Nasza Ostoja. Lokalna Grupa Działania finansuje 



trzy projekty, które realizuje Nasza Ostoja, są to projekty społeczno-zawodowe 

aktywizujące długotrwale bezrobotnych i seniorów. Można spełniać swoje 

marzenia. Zaapelowała do radnych, aby rozpropagowali te projekty w swoich 

środowiskach. 

Przewodnicząca Rady poinformowała o spotkaniu z Burmistrzem Aleksandrowa 

Kujawskiego, który ma zamiar powołać MRS, będziemy wspierać Burmistrza w 

tych działaniach. 

Przewodnicząca omówiła swój udział w sesjach Rady Miejskiej.  

Przekazała informację o współpracy z ZUS-em, który podarował ciechocińskim 

radnym kalendarze noworoczne i ulotki dotyczące seniorów. Poinformowała 

również o programach: „Opieka długoterminowa w polityce zdrowotnej Polski” 

realizowana przez Ministerstwo Zdrowia i „Program polityki zdrowotnej woj. 

kujawsko-pomorskiego” realizowany przez Marszałka województwa (programy 

w załączeniu).  

Przewodnicząca poinformowała o przekazaniu życzeń świątecznych do 

zaprzyjaźnionych osób i instytucji publicznych, podziękowała radnemu 

Barczakowi za wydrukowanie życzeń. 

 

Ad. 9. Zakończenie obrad X sesji Miejskiej Rady Seniorów. 

Po wyczerpaniu całego porządku obrad Przewodnicząca Taranowska zakończyła 

obrady X sesji Miejskiej Rady Seniorów, dziękując radnym za obecność na sesji. 

 

 

 

Protokołowała:       Przewodnicząca MRS 

Iwona Roch                 Wiesława Taranowska 


